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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének, Hét Község Képviselő-testületének, 
Serényfalva Község Képviselő-testületének és Sajópüspöki Község Képviselő-testületének 
2012. december 19-én 10.00 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Bánréve Község Képviselő-testülete: 

Hajdu Gábor József polgármester,  
Tóth Csabáné alpolgármester asszony, 
Elekes Péter képviselő,  
Kovácsné Kuzma Erika képviselő, 
Labant Zoltán képviselő, 
Szűcs Józsefné képviselő, 
Tóth Tamás Gábor képviselő. 

 
Tanácskozási joggal: Tóthné Mustos Beatrix jegyző, 
   
Hajdu Gábor József polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a 
Képviselő-testület határozatképes, a 7 fő képviselőből mind a 7 fő képviselő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Labant Zoltán képviselőt és Kovácsné Kuzma Erika képviselőt 
javasolta. 
 
Hajdu Gábor József polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  1./ A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
   megtárgyalása  
   Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Jelen vannak: Hét Község Képviselő-testülete: 
   Bende György polgármester, 

Keszler János alpolgármester, 
Kucserákné Szeles Mónika képviselő, 
Nazareczki Istvánné képviselő. 

 
Tanácskozási joggal: Henyecz Sándorné körjegyző. 
 
Igazoltan távol maradt: Pál Jánosné képviselő. 
 
Bende György polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Hét Község 
Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert az 5 képviselőből, 4 fő jelen van. 
Jegyzőkönyv hitelesítőnek Keszler János alpolgármester és Kucserákné Szeles Mónika 
képviselőt javasolta.  
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  1./ A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
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   megtárgyalása  
   Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Jelen vannak: Sajópüspöki Község Képviselő-testülete: 
   Varga Zoltánné polgármester, 
   Tamás János alpolgármester, 
   Kelemen Lajosné képviselő, 
   Varga Istvánné képviselő. 
 
Tanácskozási joggal: Henyecz Sándorné körjegyző. 
 
Igazoltan távol maradt: Durkó Gáborné képviselő. 
 
Varga Zoltánné polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Sajópüspöki 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert az 5 képviselőből, 4 fő 
jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kelemen Lajosné képviselőt és Varga Istvánné 
képviselőt javasolta.  
 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 4 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  1./ A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
   megtárgyalása  
   Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
 
 
Jelen vannak: Serényfalva Község Képviselő-testülete: 
   Szerna Csaba polgármester, 
   Bárdos Pál képviselő, 

Gyurkó Zsuzsanna képviselő, 
Horváth László képviselő, 
Tímár László képviselő. 

 
Igazoltan távol maradt: Csontos Mihály alpolgármester, 
         Veres Zoltán képviselő. 
 
Szerna Csaba polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy Serényfalva 
Község Önkormányzatának Képviselő-testülete határozatképes, mert a 7 képviselőből, 5 fő 
jelen van.   
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a 
jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi napirendet. 
 
Napirend:  1./ A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
   megtárgyalása  
   Előadó: Hajdu Gábor József polgármester 
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1./ napirendi pont: A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
megtárgyalása  
 
Hajdu Gábor József polgármester: Elmondta, hogy az előterjesztést minden település részére 
elküldték. Az egri egyházmegyének átadtuk a közös intézményünk működtetését. 
Megállapodott a 4 település, hogy a gyermekek szállításáról gondoskodni fogunk ezután is. A 
gyerekek, szülők, tanárok is érezzék, hogy felelősséget érzünk irántuk. Az egyik variáció a 
jelenlegi bérrel lett kiszámolva, a másik a magasabb bérrel. Néhány tízezer forintot jelent a 
testületeknek utóbbi. Pontosan ki van számolva, mennyi a várható költség, de ezeket 
megterveztük minden évben. Megtérítik Bánrévének a települések, és amikor vége az évnek, 
kimutatást készítünk és utána rendezzük a pénzügyi elszámolást. Ha túlfizetés van, betudjuk a 
következő részletbe. Melyik változatot fogadják el a képviselő-testületek? Az emelt bérrel 
javasolja aláírni a megállapodást. Felelősségteljes munkát végez Tóth János. Buszvezetőt nem 
kap senki ennyi pénzért.   
 
Hajdu Gábor József Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette fel, ki fogadja el a 
buszvezető emelt bérrel való tervezését? 
 
Bánréve Község Képviselő-testülete 7 igen szavazattal elfogadta az emelt bérrel való 
tervezést. 
 
Bende György Hét Község Polgármestere szavazásra tette fel, ki fogadja el a buszvezető 
emelt bérrel való tervezését? 
 
Hét Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal elfogadta az emelt bérrel való tervezést. 
 
Varga Zoltánné: Az igaz, hogy átküldték az anyagot. Henyecz Sándorné jegyző asszonnyal 
átjöttek Bánrévére a polgármester úrhoz és jegyző asszonyhoz. Észrevételük: kötelező feladat 
az oktatási feladat ellátása. Viszont ebben a kimutatásban 1 millió Ft karbantartási díjat 
szerepeltetnek az előző évek tapasztalatai alapján. Minden évben ennyit fogunk rákölteni a 
buszra? Akkor el kell adni a buszt.  
 
Hajdu Gábor József: Most a bérről beszélünk, utána folytatjuk a működéssel. 
 
Varga Zoltánné: Egyetért, hogy minden emelkedett. Nem lesz könnyű vezetőt találni. Ha 
kigazdálkodható, a maga részéről egyetért.   
 
Varga Zoltánné Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette fel, ki fogadja el a 
buszvezető emelt bérrel való tervezését? 
 
Sajópüspöki Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal elfogadta az emelt bérrel való 
tervezést.  
 
Szerna Csaba Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette fel, ki fogadja el a 
buszvezető emelt bérrel való tervezését? 
 
Serényfalva Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta az emelt bérrel való 
tervezést.  
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 4 

Hajdu Gábor József: Varga Zoltánnénak válaszában elmondta, hogy azt szeretné, ha az 1 
millió Ft-ot nem költenék el egyáltalán. Az 1 millió Ft bármilyen meghibásodás van, a fele 
biztos kell. El kell szállítani sürgősen az ajtókat, mert a szelepekkel van gond. Elhasználódtak 
az ajtó nyitó szelepek. 1-200 ezer Ft. Apránként könnyebb beletenni a közösbe. Ha nem 
tesszük bele a karbantartási költséget, több százezer forintot a bánrévei önkormányzat nem 
tud megelőlegezni. 20-30 ezer Ft havonta nem megterhelő, Bánréve nem nyeli le ezt. Minden 
egyes tétellel elszámol. Tervezzük be az összes díjat, ne hirtelen kelljen kapkodni, és 
Bánrévének megelőlegezni. Spóroljuk havonta össze. Így javasolja elfogadni. Bér adott, 
üzemanyag szintén, casco, vizsgadíj stb. Busz esetében még szigorúbbak a szabályok, mert 
személyeket – gyerekeket szállít. Ha nem megfelelő az 1 millió Ft, akkor tervezzék a felét, de 
nem biztos, hogy fedezi. Bánrévének 47 ezer Ft havonta, hogy a javítási alap meglegyen. Ha 
marad év végén, természetesen visszakapják. Nem akar egy millió Ft-ot elkölteni a buszra.  
 
Varga Zoltánné: Nem akarja, hogy már megint Sajópüspöki legyen a kekec. A jövő évi 
költségvetést nem ismeri senki. 10,- Ft is sok nekik.  
 
Hajdu Gábor József: Ezt mondta Bánrévén is. Azt is mondta, hogy el tudja képzelni azt is, 
hogy Sajópüspöki fizessen, és majd osszák szét a települések között.  
 
Varga Zoltánné: Nem erre gondolt. Számlamásolat fejében fizetnek, akár inkasszóval is. 
 
Hajdu Gábor József: A legtöbbet Bánréve adja hozzá.  
 
Szerna Csaba: Nem stimmel a gyermeklétszám. A kimutatásban 52 fő szerepel. 
Serényfalváról a bejáró tanulók száma 47 fő. Alsósokat Serényfalva ellátja. Annak ellenére, 
hogy kértük, ne engedje be Bánréve az alsós tanulókat, beengedték. Továbbá csak 10 
hónappal kellene számolni, mert a többi tanítási szünet. A fogyasztáshoz nincs írva, hogy heti, 
havi, vagy napi. Kiszámolt néhány dolgot. Serényfalva 4,5 km-re van Bánrévétől. Ezt a 
távolságot a busz naponta négyszer teszi meg, naponta 36 km-t jelent. Ha 20 litert számol 
fogyasztást, akkor 100 liter „lóg”, ha több a fogyasztás, akkor is 50 liter a különbség.  Az 1 
millió Ft-os karbantartást sokallja. El kell adni a buszt. Számla benyújtását követően másnap 
már inkasszóval fizessen az érintett település. A buszt gyakran látják máshol is. Bevétele 
nincs, csak kiadása? Ebben a buszban társtulajdonosok vagyunk? Csak üzemeltetők. Sok a 
fogyasztása a busznak.  
 
Hajdu Gábor József: Az általános iskolából úszásoktatásra és versenyekre is járnak a 
gyerekek, és a busz viszi el Őket. A buszban tachograf van, nem csalunk. Nem terveztünk 
bevételt. Ha adódna, és csökkentené a kiadásokat, jó lenne. Azonban nem lehet haszonnal 
bérbe adni. Szorgalmi időn kívül nem tud menni és hétvégén sem a busz. Nincs 2 
gépkocsivezető, aki váltaná egymást. Üzleti alapon nem mehet a busz. Ha 500 ezer Ft-ra 
tervezik a karbantartást, az össze fog jönni. Lesznek számlák. Senkinek nem vész el a pénze. 
Záráskor áttekinthetik a számlákat. Mennyi az üzemanyag, a bér stb. 10 hónapra számítva. 
Nyáron nem fizetnek bért, mert nincs miért fizetni. Üzemanyagot is 8 hónapot számítunk. A 
futott km norma fogyasztás figyelembevételével történik. Becsült, várható km-t számoltunk. 
Ha kevesebb lesz, az csak jó. Nem ügyeleti gépkocsiról van szó, hanem iskola buszról. Ha 
bevétele lesz, az is szerepelni fog a kimutatásban. Minden drágul, kevesebbet nem tudunk 
tervezni. 
 
Szerna Csaba: Nincs alátámasztva semmi. 
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Hajdu Gábor József: Erről beszéltünk a múltkor, amikor polgármester úr nem tudott itt lenni. 
Amit most kimutatott, azt tervezzük meg jövőre is, így állapodtak meg. Ha túl fogunk menni a 
költségeken, akkor össze kell adni a pénzt. Biztos nem 4,5 millió Ft lesz a végeredmény. 
Bánréve járul hozzá a legtöbbel, és nem a mi gyerekeinket szállítja a busz. Reménykedik 
benne, hogy nem kell 1 millió Ft-ot költeni a busz karbantartására. Kivehetik a karbantartásra 
tervezett összeget. De akkor Bánrévének kell kifizetni rögtön a pénzt, és tegye inkasszóra? 
Bizalmatlanság. Mi sem látjuk a jövő évi költségvetést, de megint mi vállaljuk az összeget? 
Bánréve ezen felül még 1,7 millió Ft-ot fizet az egri egyházmegye által fenntartott iskola 
működéséhez. És nem mondták, hogy szét kell osztani a településekre. Az épület felújítására 
is közösen fogunk majd pályázni. Ha más javaslat van, tegyék meg, de ebben semmi rossz 
szándék nincs. Bízik benne, hogy az 1 millióból 500 ezer meg fog maradni. Külföldi útra sem 
mehet a busz, sem a sofőr. Nyáron is lehetne szervezni utakat, ezen elgondolkodhatnak majd.  
Jelenleg nincs rá lehetőség.  
 
Szerna Csaba: Nem ismerünk semmilyen számítást. A serényfalvai tagiskolából senkit nem 
hoz a busz. A rendezvényekre a serényfalvai busz viszi a gyerekeket. Aránytalanul sok a 
költség.  
 
Hajdu Gábor József: 8 hónap van számolva, de 9 hónapot is megy a busz.  
 
Szerna Csaba: 180 tanítási nap van egy tanévben.  
 
Hajdu Gábor József: A megtett km ezt tükrözi. Jövőre egyenként átlapozhatják a 
menetleveleket.  
 
Szerna Csaba: Aránytalan. Ennyit nem fut. Az igazgatónak szólni kell, hogy nem mehet.  
 
Hajdu Gábor József: Serényfalvára, Sajópüspökibe négyszer megy naponta a busz.  
 
Szerna Csaba: 1260 km-t megy a busz a három település vonatkozásában, mert ugye Hétbe is 
bejár. Nem lehet se több, se kevesebb a futott km, mint ami elő van írva. 
 
Hajdu Gábor József: Január 1-jétől összedobjuk a pénzt, ez még csak terv. Nem terveztünk 
bevételt, mert nem lehet.  
 
Szerna Csaba: Menjen normán a busz. Nem bizalmatlanság, sokallja. 
 
Hajdu Gábor József: Többet is futhatna, azt szeretné, de nem lehet. Az elmúlt évek 
tapasztalatai alapján számoltak. Szeptembertől teljesen Bánréve állta a költségeket. Senki nem 
kérdezte meg, miből fut a busz! De csökkenthetik az 1 milliót, vagy akár ki is vehetik a 
tervezetből. Most vettünk rá téli gumit. Tavaly állt a busz, mert nem volt rajta. 
 
Tóth Tamás Gábor: Amit most mond az a saját véleménye, és nem biztos, hogy Bánréve 
érdekét szolgálja. Mi vállaljuk a legnagyobb összeget a busz vonatkozásában. Méltatlan ez a 
vita. Szinte nem használják a buszt a bánrévei gyerekek, óriási kiadás Bánrévének. Elvárná a 
lelkesedést, amilyen május 30-án volt. Minden testület egyöntetűen benne volt, a fenntartónak 
átadták az iskolát. Tudva, hogy anyagi vonzata még lesz. 50-100 ezer forinton vitatkoznak 
már háromnegyed órája. Gondolkodtak-e a képviselő-testületek – az egyházzal kötött 
megállapodás betartva – más módon oldják meg a gyerekek iskolába járatását? Pl. bérlet 
megvásárlásával, Volán busz igénybevételével? Töredék áron megvalósítható lenne. Kicsit 
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rossz lenne a gyerekeknek, de olcsóbb lenne. Ezt mint a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
tagja, és mint gazdasági szakember mondja. Az előkészítő munka során kellett volna felvetni 
ezt. Ne kekeckedjenek, jöjjenek át kéthavonta, vizsgálják meg a menetleveleket stb. Ha nem 
megfelelő a bizonylatolás, akkor reklamáljanak. Ez méltatlan.  
 
Bende György: Az együttgondolkodás és a gyerekek szem előtt tartása volt a busz ötlete. Nem 
vállalná, hogy belső Hétből a gyerekek gyalog jöjjenek több km-t az elágazásig a Volán 
buszhoz. Ez szóba sem jöhet az Ő részükről, rengeteg baleset volt már. Nem lehet vállalkozási 
szemmel gondolkodni, másképp kellett volna előkészíteni. Három polgármester között volt 
megbeszélés. Ezévi adatok alapján készül el a jövő évi terv. 1 millió helyett lehet kevesebb 
összeg, ez számítási alap. Javasolta, három hónap elteltével vizsgálják meg, ne rabolják most 
egymás idejét. A január 1-jei állapotot nem ismeri senki, nem ismeri senki a saját 
költségvetését.  
 
Varga Zoltánné: 500 ezer Ft legyen a karbantartási költség.  
 
Elekes Péter Bánrévei képviselő az ülésről távozott.  
 
Bende György: Ezekkel a számokkal tudunk tovább lépni. 
 
Hajdu Gábor József: Nem volt előkészítve? Szerna Csaba nem volt jelen, a többi 
polgármesterrel mindenben megegyeztünk. Nem érti. Az általunk leírtakat fogadták el. Nem 
tegnap küldtük ki a településeknek az anyagot. Miért nem szóltak korábban, hogy mivel nem 
értenek egyet? Hogy mennyi lesz az üzemanyag, nem tudja senki. Tegnap szólt polgármester 
asszony, hogy a karbantartási összeget csökkenteni kellene. Normával nem készült, a 
Pénzügyi és Ügyrend Bizottság ellenőriz. Az összes bejáró gyerek költségét Bánréve fizeti 
szeptembertől. 500 ezer Ft-ra csökkentsük le a karbantartási összeget. Mindennel el tudunk 
számolni.  
 
Szerna Csaba: Serényfalva képviselő-testülete sem gondolkodott más megoldásban. A 
település szerkezete nem teszi lehetővé. 2 km-t gyalogolni reggelente a gyerekeknek nem 
megoldás. A gyerekek hozzászoktak a kényelemhez. Ha bővebben ki van fejtve, egy szót sem 
szól.  
 
Hajdu Gábor József: Nem tegnap küldtük ki az anyagot. Testületi ülés előtt is szólhattak 
volna, bármilyen számítást kérhettek volna. Méltatlan ezen vitatkozni. Akár a könyvelést is 
megmutathatjuk.  
 
Varga Zoltánné: Javasolta, hogy szavaztassanak.  
 
Hajdu Gábor József: Bérlettel ne gondolkodjunk. Az, hogy Bánréve meghatározó iskolája 
maradt a régiónak, kis pénzbe kerül. Ezeket a kötelezően ellátandó feladatokat el kell tudni 
végezni. Ajtótól ajtóig viszi a gyerekeket a busz, kötelességünk csinálni. Serényfalva, Hét 
akkor kötött velünk megállapodást, ha ezeket tudjuk prezentálni. Hosszú távon 
gondolkodtunk, 5 évre szól a megállapodás.  
 
Tóth Tamás Gábor: Nem javasolta a bérletes megoldást, kérdést tett fel. Három másfajta 
módon is meg lehetne oldani a gyerekek bejáratását. De érthető okokból elutasították a 
polgármesterek. Nem megoldható számukra, csak ez a megoldás. Pénzbe kerül, tavaly 
szavazáskor is mindent tudtak, hogy lakosságarányosan fizetni kell.  
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Horváth László: Január 1-jétől GKI vizsga kell a buszvezetőnek. Ez mintegy 100 ezer Ft-ba 
kerül. Átvállaljuk ezt, vagy a gépkocsi vezető fizeti? Ebben is dönteni kell, önkormányzatnál 
dolgozik. 5 évente kell újítani, ennek utána kellene járni.  
 
Varga Zoltánné: 500 ezer Ft lesz karbantartásra. Ha nem lesz ennyi a költség, akkor ebből 
lehet fizetni.  
 
Hajdu Gábor József: A személlyel kapcsolatos költségeket szintén vállaljuk.  
 
Nazareczki Istvánné: Ezt már szeptember, október hónapban meg kellett volna oldani.  
 
 
Hajdu Gábor József Bánréve Község Polgármestere szavazásra tette a Közösségi busz 
működésével kapcsolatos elhangzott módosítással a megállapodást. 
Bánréve Község Képviselő-testülete 6 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
140/2012.(XII.19.) sz. határozat 
 
Tárgy:  A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
 
Bánréve Község Önkormányzatának Képviselő-testülete  a Közösségi busz üzemeltetésére 
vonatkozó megállapodást a karbantartási költség 500.000.- Ft-ra történő módosításával és 
annak átszámításával fogadja el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Bende György Hét Község Polgármestere szavazásra tette a Közösségi busz működésével 
kapcsolatos elhangzott módosítással a megállapodást. 
Hét Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
101/2012.(XII.19.) sz. határozat 
 
Tárgy:  A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
 
Hét Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi busz üzemeltetésére 
vonatkozó megállapodást a karbantartási költség 500.000.- Ft-ra történő módosításával és 
annak átszámításával fogadja el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
Varga Zoltánné Sajópüspöki Község Polgármestere szavazásra tette a Közösségi busz 
működésével kapcsolatos elhangzott módosítással a megállapodást. 
Sajópüspöki Község Képviselő-testülete 4 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
171/2012.(XII.19.) sz. határozat 
 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


 8 

Tárgy:  A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
 
Sajópüspöki Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi busz üzemeltetésére 
vonatkozó megállapodást a karbantartási költség 500.000.- Ft-ra történő módosításával és 
annak átszámításával fogadja el. 
 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Szerna Csaba: A gyereklétszám korrekciójával elfogadják.  
 
Hajdu Gábor József: Az adatokat az iskola igazgatója adta. Mondja el polgármester úr a 
szülőknek, hogy nem szállhatnak fel a buszra a gyerekek.  
 
Szerna Csaba: Ne lássa el Bánréve a serényfalvai alsós gyerekeket. 
 
Hajdu Gábor József: Nincs külön iskola, egy neve van az iskolának. Nem vett fel az iskola 
senkit.  
 
Szerna Csaba Serényfalva Község Polgármestere szavazásra tette a Közösségi busz 
működésével kapcsolatos elhangzott módosítással a megállapodást. 
Serényfalva Község Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az alábbi határozatokat hozta:  
 
93/2012.(XII.19.) sz. határozat 
 
Tárgy:  A Közösségi busz működésével kapcsolatos megállapodás 
 
Serényfalva Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi busz üzemeltetésére 
vonatkozó megállapodást a karbantartási költség 500.000.- Ft-ra történő módosításával és 
annak átszámításával fogadja el. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
 
Indítvány, javaslat nem hangzott el, Hajdu Gábor József polgármester áldott, békés, boldog 
karácsonyt kívánt mindenkinek.  
 
Polgármesterek az ülést bezárták.  
 
 

K.m.f. 
 
 
 
Hajdu Gábor József       Tóthné Mustos Beatrix   
     polgármester                    jegyző  
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Jegyzőkönyv hitelesítők: 

 
 

Labant Zoltán        Kovácsné Kuzma Erika 
    képviselő                        képviselő 
 
 
 
Sajópüspöki Község részéről: 
 
 
 
Varga Zoltánné       Henyecz Sándorné 
   Polgármester              körjegyző  
                
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
Kelemen Lajosné       Varga Istvánné 
      képviselő             képviselő 
 
 
 
Hét Község részéről: 
 
 
 
Bende György        Henyecz Sándorné 
 polgármester                   körjegyző 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
Kucserákné Szeles Mónika                 Keszler János  
           képviselő                        alpolgármester      
 
 
 
 
Serényfalva Község részéről: 
 
 
 
Szerna Csaba         
polgármester                
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